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Protokół nr 62/2023 

z posiedzenia wspólnego Komisji 

odbytego w dniu 27 lutego 2023  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny Michał Dopierała 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz – Marek Rożek  

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie za rok 2022 z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz z realizacji „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla 

Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2025”. 

3.  Sprawozdanie za rok 2022 z zakresu ustawy z  dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy  zastępczej  w tym: sprawozdanie z realizacji „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022”. 

4. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 

Radosław Andrzejak, przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 
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Ad.2. Sprawozdanie za rok 2022 z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz  z realizacji „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  dla 

Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2025”. 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak przedstawiła w/w sprawozdanie. 

Radny – Damian Florczyk - czy były kierowane wnioski w  zakresie przemocy do prokuratury 

odnośnie popełnionego przestępstwa. 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak - Zespół Interdyscyplinarny oraz grupy robocze nie 

kierowały w 2022r. wniosków  do prokuratury  odnośnie  podejrzeniu popełnienia 

przestępstwa. Te sprawy zgłasza  bezpośrednio osoba , która doznała przemocy. 

Radna Elżbieta Wojciechowska – kto zakłada „Niebieską Kartę”. 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak – policja lub przedstawiciel Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Stanowi ono załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie za rok 2022 z zakresu ustawy  z  dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy  zastępczej  w tym: sprawozdanie z realizacji „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2020-2022”. 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak przedstawiła w/w sprawozdanie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Stanowi ono załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy:  

Po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 758 -zmniejsza się dochody z tytułu części subwencji oświatowej o kwotę 

84.196,00 zł w związku z otrzymaniem ostatecznych kwot ujętych w budżecie państwa 

na rok 2023;  

 

• dział 852 - zwiększa się dochody ze środków Funduszu Pomocy w celu finansowania lub 

dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

o  na wypłatę świadczenia pieniężnego, 40 zł na osobę dziennie, dla podmiotów i 

osób fizycznych prowadzących gospodarstwa domowe, które zapewnią 
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zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy wraz z kosztami obsługi zadania 

– 10.504,00 zł; 

• dział 855- zwiększa się dochody z tytułu zwrotów nienależnie pobranych świadczeń 

rodzinnych i zasiłków pielęgnacyjnych z lat ubiegłych wraz z odsetkami – 2.220,91 zł; 

- wprowadza się dochody z dotacji na realizację zadania Karta Dużej Rodziny – 400,00 

zł; 

 

• dział 900- wprowadza się środki na podstawie porozumienia z Ogólnopolską Fundacją na 

Rzecz Ochrony Zwierząt ZWIERZ na dofinansowanie zadania likwidacji bezdomności 

zwierząt, kwota dofinansowania – 5.000,00 zł. 

 

Po dokonanych zmianach dochody   zmniejszyły się o kwotę 66.071,09 zł  i wynoszą 

42.167.226,93 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

• dział 010- zwiększa się wydatki na wykup gruntów; 

• dział 600 

- wprowadza się środki na dofinansowanie zadania realizowanego na przez powiat  

Ulepszenie nawierzchni jezdni w ciągu drogi powiatowej nr 4929P Siedmiorogów 

Pierwszy-Zimnowoda  o wartości 380.000,00 zł,  

- zwiększa się wydatki na remonty i bieżące utrzymanie dróg gminnych- 100.000,00 zł;  

- zwiększa się środki na zadaniach inwestycyjnych dofinansowanych z Rządowego 

Funduszu Polski Ład na wkład własny w zadaniach: 

o Budowa chodnika w ciągu drogi gminnej nr 744066 – 20.000,00 zł, 

o Budowa drogi łączącej ul. Powstańców Wlkp. z Powstańców Ziemi Boreckiej – 

200.000,00 zł, 

o Modernizację ulicy Zielonej w Borku Wlkp. -25.000,00 zł; 

• dział 700- zwiększa się wydatki na zakup usług pozostałych związanych z utrzymaniem 

nieruchomości gminnych- 17.610,54 zł; 

• dział 710- wprowadza się środki na studium zagospodarowania przestrzennego gminy -

75.000,00 zł; 

• dział 750 – zwiększa się środki na realizację programu CYFROWA GMINA - 

49.528,00zł ;  

• dział 754 – zwiększa się środki na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w 

Borku Wlkp.  - 200.000,00 zł; 
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• dział 801 zwiększa się wydatki w jednostkach oświatowych na: 

- zakup usług pozostałych –270.000,00 zł – usługa cateringowa,  

- zakup materiałów -20.000,00 zł; 

• dział 851- wprowadza się środki na wydatki z niewykorzystanych  środków pieniężnych 

na rachunku bankowym -134.722,87 zł. na realizację GPRPA 

• dział 852-  zwiększa się wydatki ze środków Funduszu Pomocy w celu finansowania lub 

dofinansowania realizacji zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

o na wypłatę świadczenia pieniężnego, 40 zł na osobę dziennie, dla podmiotów i osób 

fizycznych prowadzących gospodarstwa domowe, które zapewnią zakwaterowanie 

i wyżywienie obywateli Ukrainy wraz z kosztami obsługi zadania – 10.504,00 zł; 

• dział 855 – zwiększa się środki na wydatki dotyczące zwrotów nienależnie pobranych 

świadczeń rodzinnych i zasiłków pielęgnacyjnych z lat ubiegłych wraz z odsetkami  – 

2.220,91 zł; 

- wprowadza się środki z dotacji na realizację zadania Karta Dużej Rodziny  – 400,00 zł; 

 

• dział 900 – zwiększa się wydatki na  usługi związane z gospodarką ściekową-15.000,00 

zł 

- wprowadza się zadanie inwestycyjne Budowa kanalizacji sanitarnej z przyłączami w 

miejscowości Cielmice  na kwotę 300.000,00 zł; 

- zwiększa się wydatki finansowane niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na 

rachunku budżetu z tytułu gospodarki odpadami komunalnymi w kwocie 362.983,36 zł, 

zdejmując  jednocześnie zaangażowane środki własne gminy w kwocie 119 520,00 zł; 

- wprowadza się  zadanie inwestycyjne pn. Zakup kontenera na odpady na wyposażenie 

PSZOK  w kwocie 20.000,00 zł; 

- zwiększa się wydatki na oczyszczanie miast i wsi – 50.000,00 zł; 

- zwiększa się wydatki na utrzymanie zieleni  -80.000,00 zł;  

- zwiększa się wydatki na usługi związane z opieką nad zwierzętami bezdomnymi- 

20.000,00 zł; 

- zwiększa się wydatki na zakup energii w oświetleniu ulicznym -100.000,00 zł.  

• dział 921 – dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectw Wycisłowo, 

Bolesławów i Zimnowoda w zadaniach Funduszu Sołeckiego; 

• dział 926 - przeznacza się środki na zakup energii w obiektach sportowych- 50.000,00 zł;  

- w związku aktualizacją kosztorysów na zadaniu Przebudowa części budynku przy 

stadionie na szatnie zwiększa się wydatki na zadaniu o kwotę 80.000,00 zł;  
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- tworzy się zadanie inwestycyjne  Budowa boiska do piłki siatkowej w Siedmiorogowie 

Drugim – 10.000,00 zł; 

- dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectw Wycisłowo, Bolesławów, 

Zimnowoda i Głoginin w zadaniach Funduszu Sołeckiego.  

 

 Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 2.518.449,68 zł i wynoszą   

 48.336.425,27 zł.  

  

Po dokonanych zmianach deficyt budżetu zwiększył się do kwoty 6.169.198,34 zł i 

sfinansowany zostanie :          

✓ wolnymi środkami z roku poprzedniego   - 5.262.899,11 

✓ niewykorzystanie środkami pieniężnymi na rachunkach budżetu          - 497.706,23 

✓ przychodem jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z 

rozliczenia środków określonych w art. 5 ust.1 pkt 2 ustawy i 

dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków 

- 208.593,00 

✓ przychodami  z kredytu  - 200.000,00 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023 - 2029 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiany WPF są konsekwencją zmian budżetu w budżecie na rok 

2023. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania. (nieobecna radna Elżbieta Wojciechowska) 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

Obecna radna Elżbieta Wojciechowska. 

 

3) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. w 2023 roku 

Burmistrz - zgodnie z treścią art. 11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, 

rada gminy określa w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Projekt programu zgodnie 

z art. 11a ust. 7 pkt. 1-3 ww. ustawy został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Gostyniu, Gostyńskie Stowarzyszenie Przyjaciół Zwierząt „NOE”, dzierżawców 

lub zarządców obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy oraz Ogólnopolską 

Fundację na Rzecz Ochrony Zwierząt „ZWIERZ”.  

  

Przyjęcie programu ma na celu zapewnienie właściwej opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 

złagodzenie uciążliwości związanych z bytowaniem bezpańskich zwierząt na terenie gminy 

oraz poprawę warunków bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

  

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska 2” 

Burmistrz - uchwałą nr XXXIII/302/2021 z dnia 22 września 2021 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska 2” - Rada 

Miejska Borku Wlkp. zainicjowała prace nad projektem przedmiotowego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym uzasadnienie winno zawierać: 

1)sposób realizacji wymogów wynikających z art. 1 ust. 2-4 w/w ustawy; 

2)zgodność z wynikami analizy, o której mowa w art. 32 ust. 1 w/w ustawy, wraz z datą 

uchwały rady gminy, o której mowa w art. 32 ust. 2, oraz sposób uwzględnienia 

uniwersalnego projektowania; 

3)wpływ na finanse publiczne, w  tym budżet gminy. 

W obowiązującym Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Borek Wlkp. (wersja ujednolicona zatwierdzona Uchwałą nr XXV/241/2021 

Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 4 marca 2021 r.) obszar proponowany do objęcia 

miejscowym planem obejmuje tereny istniejącej i potencjalnej lokalizacji obiektów 

zorganizowanej działalności gospodarczej.  

Ustalenia dla obszaru objętego planem miejscowym nie naruszają ustaleń obowiązującego 

studium zarówno w zakresie przeznaczenia terenu, jak i wskaźników zabudowy i 

zagospodarowania. 

W obszarze planu obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska” 

(uchwała nr XIX/134/2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 30 maja 2008 r.), 

przeznaczający analizowane tereny pod tereny obiektów produkcyjnych, składów i magazynów 

oraz tereny dróg publicznych. 

Obszar objęty planem zajmuję powierzchnię około 3,5 ha. 

Celem planu jest uregulowanie zasad zabudowy oraz zagospodarowania terenu, dotyczące 

głównie korekty planowanego przebiegu drogi publicznej (zmiana przebiegu w stosunku do 



 

 Str.8 

/str. 
814 

planu obowiązującego) oraz korekta linii zabudowy, umożliwiająca budowę na terenie 

zbiornika magazynowego. Zgodnie z art. 1 ust. 2 ustawy z dnia 20 lutego 2015 r. o 

odnawialnych źródłach energii, inwestycje lokalizowane na terenie nie podlegają zapisom ww. 

ustawy.  

Uniwersalne projektowanie uwzględniono w projekcie planu adekwatnie do przeznaczeń 

terenów i  zakresu możliwych ustaleń miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Wszelkie obiekty budowlane będą projektowane zgodnie z przepisami techniczno-

budowlanymi określonymi w  przepisach nadrzędnych w stosunku do planu. 

W niniejszym dokumencie uwzględniono wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki 

i  architektury w  odniesieniu do obszaru objętego miejscowym planem poprzez zapisy 

dotyczące gabarytów budynków i innych obiektów budowlanych, ale też z  poszanowaniem dla 

gabarytów zabudowy w kontekście terenów sąsiednich stanowiących strukturę funkcjonalno-

przestrzenną miasta Borek Wlkp. Zapisy planu pozwalają na uwzględnienie wymogów ochrony 

środowiska oraz ochrony krajobrazu kulturowego.  

Obszar planu zlokalizowany jest na terenie położonym przy linii kolejowej nr 360 – Jarocin - 

Kąkolewo oraz gminnych drogach publicznych z  możliwym dostępem do transportu 

publicznego. Z  uwagi na przeznaczenie terenu zbieżne z przeznaczeniem wyznaczonym już 

obowiązującym w  miejscowym planie nie przewiduje się zwiększenia transportochłonności 

układu przestrzennego. 

Potrzeby w zakresie rozwoju infrastruktury technicznej przy uwzględnieniu przebiegu 

istniejących sieci uzbrojenia terenu oraz określeniu zasad ich modernizacji, przebudowy 

i rozbudowy będą zwiększone. W zakresie gospodarki ściekowej obowiązuje ustalenie 

odprowadzenia wód opadowych i roztopowych do kanalizacji deszczowej (z dopuszczeniem 

zagospodarowania na terenie nieruchomości) oraz ścieków bytowych i przemysłowych 

do kanalizacji sanitarnej.  

Z prognozy oddziaływania na środowisko wynika, że realizacja ustaleń planu nie powinna 

doprowadzić do zmian hydrogeologicznych na terenie planu i na terenach sąsiednich, o ile 

zabudowa będzie wykonana zgodnie z planem i przepisami odrębnymi. Zabudowa też nie 

spowoduje znaczących i  niekorzystnych zmian w szacie roślinnej i pokrywie glebowej, 

ponieważ projekt nie ingeruje w  zagospodarowane tereny zielone. 

Na przedmiotowym obszarze nie występują obiekty budowlane wpisane do gminnej ewidencji 

zabytków stąd też plan miejscowy nie podejmuje ustaleń dotyczących ochrony dziedzictwa 

kulturowego oraz dóbr kultury współczesnej. 

Potrzeby obronności i bezpieczeństwa państwa uwzględniono poprzez rozpatrzenie wniosków 

złożonych do planu, a w następnym etapie poprzez uzgodnienie projektu planu miejscowego 
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z  właściwymi organami zajmującymi się obronnością i bezpieczeństwem państwa. 

Przy sporządzaniu planu miejscowego wzięto pod uwagę potrzeby interesu publicznego oraz 

interesu prywatnego. Stworzono warunki do realizacji zamierzeń gminy. W toku sporządzania 

planu miejscowego przeanalizowano i rozstrzygnięto wnioski organów i instytucji oraz 

następnie ich opinie i  uzgodnienia. Burmistrz Borku Wlkp. zapewnił udział społeczeństwa 

w  procedurze planistycznej poprzez określenie terminu składania wniosków oraz później 

poprzez wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu oraz dyskusję publiczną nad jego 

rozwiązaniami. Do projektu planu nie złożono uwag. 

W gminie Borek Wielkopolski nie opracowano „Analizy zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym”, w związku z tym nie można się odnieść do jej wyników w kontekście 

opracowywanego dokumentu. 

Wpływy z podatków od nieruchomości wzrosną z uwagi na zwiększenie powierzchni terenów 

przeznaczonych pod zabudowę produkcyjną. Dochody gminy mogą również wynikać 

z wpływu z podatku od czynności cywilnoprawnych. Wydatki związane mogą być przede 

wszystkim z regulacją dróg gminnych oraz ewentualną modernizacją, rozbudową infrastruktury 

technicznej. 

W związku z powyższym przyjęcie uchwały jest uzasadnione 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

d)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

e)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

f)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

 

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Borek Wlkp. 

Burmistrz - zgodnie z art. 3 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i  zagospodarowaniu przestrzennym kształtowanie i  prowadzenie polityki przestrzennej na 
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terenie gminy, w tym uchwalanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy oraz jego zmian należy do zadań własnych gminy. 

Realizując zadania przydzielone jednostkom samorządu terytorialnego Rada  Miejska 

podejmuje uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy Borek Wlkp., której celem jest ustalenie 

przeznaczenia terenów oraz określenie  sposobów ich zagospodarowania i  zabudowy. Przed 

podjęciem uchwały Burmistrz Borku Wlkp. wykonał analizę zasadności przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium. 

Celem sporządzenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Borek Wlkp. jest wyznaczenie miejsc postojowych w ramach 

utrzymania czystości i porządku na terenach działek o numerach ewidencyjnych: 188/7, 188/8, 

188/11, 188/14, 188/17, 188/19, 190/12, 190/16, 190/18 i 190/20 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Karolew, gmina Borek Wlkp. 

W związku z powyższym przyjęcie niniejszej uchwały jest zasadne . 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (w drodze 

bezprzetargowej) 

Burmistrz - uchwała dotyczy wydzierżawienia nieruchomości gruntowej znajdującej się na 

działce o numerze ewidencyjnym 34/5, o powierzchni 2,1722 ha, obręb Karolew. Działka ta 

powstała w wyniku podziału nieruchomości o numerze ewidencyjnym 34/3, o powierzchni 

2,6204 ha, obręb Karolew (Decyzja nr GN.6831.34.2022.MT z dnia 2 grudnia 2022r.). 

Nieruchomość stanowi zrekultywowane wysypisko śmieci i nie jest w żaden sposób 
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wykorzystywana przez Gminę . Dzierżawa ma na celu pozyskanie dodatkowych środków w 

momencie powstania instalacji fotowoltaicznej. Ze względu na specyfikę planowanej 

inwestycji przez inwestora w grę wchodzi tylko forma bezprzetargowa wydzierżawienia 

wymienionej działki. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości pod elektrownię 

słoneczną (fotowoltaiczną) na zrekultywowanym wysypisku (na okres 29 lat) 

Burmistrz - uchwała dotyczy wydzierżawienia nieruchomości gruntowej znajdującej się na działce o 

numerze ewidencyjnym 34/5, o powierzchni 2,1722 ha obręb Karolew. Działka ta powstała w wyniku 

podziału nieruchomości o numerze ewidencyjnym 34/3 o powierzchni 2,6204 ha, obręb Karolew 

(Decyzja nr GN.6831.34.2022.MT z dnia 2 grudnia 2022r.). Nieruchomość stanowi zrekultywowane 

wysypisko śmieci i nie jest w żaden sposób wykorzystywana przez Gminę . Dzierżawa ma na celu 

pozyskanie dodatkowych środków w momencie powstania instalacji fotowoltaicznej.  

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

8) zmieniająca uchwalę w sprawie określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez 

Gminę Borek Wielkopolski oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów 

Burmistrz - zgodnie z art. 131 ust. 4 i 6 ustawy Prawo oświatowe, w przypadku równorzędnych 

wyników uzyskanych na pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego lub jeżeli po 

zakończeniu tego etapu dane publiczne przedszkole, oddział przedszkolny w danej szkole 

podstawowej nadal dysponuje wolnymi miejscami, na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego są brane pod uwagę kryteria określone przez organ prowadzący. Organ 

prowadzący określa nie więcej niż 6 kryteriów, przyznaje każdemu określoną liczbę punktów, 

przy czym każde kryterium może mieć różną wartość. Podjęcie uchwały doprecyzowało 

kryterium nr: 5, w którym uwzględniono płatników podatku rolnego w Gminie Borek Wlkp. 

oraz nr 6, w którym dostosowano zapis dotyczącym ilości oferowanych posiłków w 

przedszkolach. Uchwała w proponowanym brzmieniu spełni wymogi wynikające z ustawy oraz 

określi kryteria, jakie będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Borek Wielkopolski. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

9) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2023 r. 

Burmistrz - Powiat Gostyński zwrócił się z wnioskiem ponowne podjęcie uchwały o 

dofinansowaniu przedmiotowego zadania z uwagi na to, że w roku 2022 nie dokonano odbioru 

wykonanych prac. Powodem nie dokonania odbioru było wykonanie robót niezgodnie ze 
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Szczegółową Specyfikacją Techniczną. Wykonawca został zobowiązany do należytego 

wykonania robót do dnia 15 czerwca 2023r. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Borek Wlkp. oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów 

Burmistrz - Zgodnie z przepisami ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie 

zbiorowym organizacja publicznego transportu zbiorowego polega m.in. na określaniu 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest jednostka 

samorządu terytorialnego, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz  warunków i 

zasad korzystania z tych obiektów.   

Na podstawie art. 15 ust. 2 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym określenie 

przystanków komunikacyjnych i dworców oraz warunków i zasad korzystania z nich następuje 

w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego.  

Zgodnie z art. 40 i 41 ustawy o samorządzie gminnym do rady gminy należy ustanowienie 

prawa miejscowego, w szczególności w sprawach zasad i trybu korzystania z gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.  

Podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne ze względu na zmianę wykazu miejsc, w których 

zlokalizowane są przystanki komunikacyjne.  

Wobec powyższego przyjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu jest zasadne.  

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.5. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz - w powiecie gostyńskim, jest zamontowanych dziewięć czujników smogu, z których 

odczyty można sprawdzić za pomocą aplikacji "Kanarek", Określa ona jakość powietrza w 

sześciostopniowej skali jako: "bardzo dobrą”, "dobrą”, "umiarkowaną”, "dostateczną”, "złą” 

i "bardzo złą".  W dniu 7 lutego br. około godz. 12:30 w Borku Wlkp. pomiar był bardzo zły, 

jednak był to pomiar wykonany raz i więcej się nie powtórzył. Obecne wyniki nie są już takie 

złe. 

Radny Jacek Gałczyński - proszę o przeniesienie w bardziej widoczne miejsce znaku 

drogowego B-31 "pierwszeństwo dla nadjeżdżających z przeciwka". Znak ten znajduje się na 

DW 438 w miejscowości Borek Wielkopolski, przed wjazdem na most. 

Burmistrz – sprawa zostanie zgłoszona. 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.6. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji  – 

Radosław Andrzejak zakończył posiedzenie. 

 

    Protokołowała                                                           Przewodniczący Komisji Finansów,    

                                                                           Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Wiesława Wójcik                                                                     Radosław Andrzejak 


